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Delnice, 16. rujna 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 241. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 16. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – 

Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, 

Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana 

Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica Programa pomoć u 

kući starijim osobama i asistent u nastavi i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Davorka Grgurić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Dragan Abramović umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izrađena je odluka o prodaji zemljišta u Poslovnoj zoni Kendar. 

- Rješavanje vlasništva garaža u Frankopanskoj ulici. 

- Izrađen je prijedlog za upis vlasništva groblja u Kuželju. 

- Rad na odlukama za stipendije, akti za novorođenčad, prehranu u školi, odgovor za 

pokroviteljstvo. 

- Sortiranje i slaganje materijala nakon izbora. 

- Rješenje za promjenu radnog vremena ugostiteljskog objekta. 

- Priprema materijala vezanih uz koeficijente koji će se primjenjivati od iduće godine. 

- Kod zamjenice gradonačelnika održan je sastanak na temu zaštite na radu, definirani su elementi 

ugovora, obiđeni su uredski prostori, pregledana dokumentacija i u pripremi je procjena. 

- Pripremljeno je mišljenje na ugovor o pružanju medicinskih usluga za naš Dom zdravlja. 

- Poslovi pisarnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća: Izmjena Odluke o komunalnoj naknadi, 

povećanje boda i obrazloženje. 

- Postupak legalizacije mrtvačnice u Delnicama, te po nalogu gradonačelnika izrada projekta 

uređenja platoa ispred mrtvačnice. Do sada je snimljeno postojeće stanje, rade se iscrtavanja, 

potrebno je izraditi troškovnik i provesti javnu nabavu. 

- Za rekonstrukciju mosta na Kupici još uvijek čekamo ponudu Hrvatskih voda. Prema sadašnjim 

informacijama trošak za sajle bio bi oko 5.000 kuna, trošak materijala oko 25.000 kuna. 



Predsjednik MO Brod na Kupi, Davorin Klobučar, u kontaktu je s PGŽ – Upravnim odjelom za 

investicije, razvoj kao i Upravnim odjelom za turizam koji neće moći osigurati sredstva u ovom 

rebalansu ali će ih osigurati u proračunu za 2017. godinu, s time da Grad Delnice sudjeluje s 20 

% sredstava.  

- Suradnja s geometrima vezano uz snimak Delničke ulice, Vučnika, S. S. Kranjčevića, A. G. 

Matoša i A. Šenoe. Poslani su pozivi susjedima vezano za uvid u snimak, idući tjedan izaći 

ćemo na teren. Proces urisa i ucrtavanja cesta je u tijeku. 

- Zatražena je procjena zemljišta za Podrebar i za procjenu stana. Procjenitelji će u ponedjeljak 

dostaviti podatke. 

- Radovi na stazama u parku su započeli, „Risnjak – Delnice“ mora uz staze staviti zemlju koja 

je jučer dopremljena. Počeli su i radovi na sanaciji zida kod Hotela „Risnjak“. 

- Za pokrov sjenice u Parku kralja Tomislava dobivene su ponude za profilirani lim, no postoji 

bojazan da to neće biti dobro te su zatražene ponude za Gerard lim. 

- Jučer su predstavnici Geodetskog zavoda održali prezentaciju programa za održavanje zelenih 

površina, ponuda iznosi 7.000 za prvu i drugu godinu, a onda se smanjuje sve do 1.000 kuna na 

5 godina. S obzirom na loše stanje proračuna ponuda se neće prihvatiti. 

- Pristigle su ponude za popravak ceste kod Doma zdravlja, napravljen je pregled i odaslane su 

obavijesti ponuđačima. Najpovoljniji ponuditelj su Ceste Rijeka koje bi što prije krenule s 

radovima jer se boje lošeg vremena. Dostavit ćemo im obavijest o odabiru njih kao 

najpovoljnijih ponuditelja. Radi se o iznosu od 400.000 kuna, PGŽ je osigurala 460.000 kuna. 

Gradonačelnik je zatražio da se paralelno o tme izvijesti PGŽ kako bi znali da smo proveli 

postupak i tko je najbolji ponuditelj. Što se tiče uređenja platoa kraj Osnovne škole osigurano 

je 220.000 kuna, ponuda je dobivena na 180.000 kuna. Najpovoljniji ponuditelj su Iskopi i 

transporti „Belobrajdić“ s kojima smo obišli teren i dogovorili sve što treba za izvođenje radova. 

- U Parku kralja Tomislava postavljeno je 7 novih lampi javne rasvjete koje sve zajedno imaju 

potrošnju kao jedna stara lampa. 

- Izdavanje naloga za održavanje javne rasvjete na području Grada Delnica. 

- Od PGŽ – Upravnog odjela za promet dobili smo zahtjev za dostavu prijedloga, problema koje 

imamo u prometu, a odnose se na križanja, kružne tokove i poboljšanje sustava prometa. Dali 

smo prijedlog s naglaskom na potrebu izgradnje ili proširenja pristupne ceste do Poslovne zone 

K1 – veza između Vojarne i Kovačeve vode. 

- Komunalno redarstvo popisuje drva na javnim površinama, radi na ugovorima za zakup 

površina, napravljen je uviđaj na Vučniku (živica) i u Radočaju (mačke). Okoliš nekadašnjeg 

Doma za stare i nemoćne u Radočaju je u kaosu, sve je zaraslo u šikaru, nepokošeno je. 

- Popisani su svi neregistrirani automobili i kamion kod groblja, vlasnicima su poslane opomene, 

sada i rješenja. Ukoliko bude potrebno Grad će s „Promet“ Rijeka, koji imaju službu za odvoz 

neregistriranih vozila i prostor gdje takva vozila odlažu, dogovoriti odvoz, a ukoliko se nakon 

30 dana ne pojavi vlasnik i ne plati troškove, vozila prelaze Gradu na raspolaganje.  

- Aktivnosti vezane uz zahtjev MAZDA automobila koji bi svoje automobile prezentirali u 

Delnicama 22. 9. ili 29. 9. Predložit će im se asfaltirani prostor na Trgu 138. brigade. 

- Aktivnosti vezane uz zahtjev za najam javne površine za prodaju mandarina iz automobila.  

- Izrađena je odluka o ocjeni potrebe izrade procjene utjecaja na okoliš za strategiju, odluka mora 

biti objavljena na našoj stranici 30 dana kako bi zainteresirana javnost mogla dati primjedbe. 

- Izvješće o javnoj raspravi vezano za Strategiju ukupnog razvoja. 

- Priprema dokumentacije za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi Trgovina „Marica“. 

- Izrada rješenja za komunalni doprinos, legalizaciju, ažuriranje GIS baze podatka, izdavanje 

posebnih uvjeta za izgradnju trafostanice Sović Laz, posebni uvjeti za izgradnju i polaganje 

kabela za potrebe Sović Laza. 

- Izdavanje računa za zgradu gradske uprave. 

- Izdavanje rješenja za komunalnu naknadu i knjiženje uplate komunalne naknade. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Prezentacija, promocija projekata i programa GSC u Delnicama i na Platku. Jučer je u Staroj 

Sušici održana prezentacija Upravnom odjelu za školstvo Grada Rijeke, ravnateljima škola. 

Ponuđeni su im sadržaji koje nudi GSC s kojim su svi bili oduševljeni. Također, s ravnateljem 



Doma mladih Rijeka uspostavljamo permanentnu suradnju, prvenstveno ih interesira klizalište 

i bazen, a traže i certificiranog trenera za klizanje što će im se omogućiti. 

- Ima dosta marketinških nastupa u medijima gdje prezentiramo realizaciju projekata, programa 

i sadržaja u Delnicama i na Platku. 

- PGŽ inicirala je da se za potrebe „Karoline riječke“ fotografiraju stara tradicijska plovila, dodali 

smo tu i rijeku Kupu te je obavljeno snimanje čuna. 

- Na Platku su u tijeku uređenja staza za skijanje, kreće se prema zimskim sadržajima. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Izmjena ulja na vozilima i prijenosnim pumpama, pospremanje suhih cijevi, čišćenje od lišća, 

reparacija rolbe, popis dotrajalih dijelova, rad s korpom, košnja trave, dan tehnike, izmjene ulja 

na dva vozila.  

- Sudjelovanje na vježbi u Prezidu gdje njihov DVD slavi 130 godina postojanja. 

- Prisustvovanje na županijskom takmičenju u Klani koje se održava ove nedjelje. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući korisnicima – od košnje i uređenja okućnice, održavanja 

čistoće stambenih prostora, administrativnih poslova. 

- Izrađeni su izvještaji i zahtjevi za isplatu sredstava za plaća prema gradu i drugim JLS. 

- Izrađen je i dostavljen polugodišnji izvještaj prema Ministarstvu socijalne politike. 

- Kontrola rada djelatnika na području Mrkoplja i Delnica – obiđen je dio korisnika, izrađeni su 

zapisnici, svi su izrazili zadovoljstvo i zahvalnost. 

- Održana su 4 individualna sastanka. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Vrtić je dobio certifikat dječjeg vrtića koji promiče oralno zdravlje. 

- Održani su roditeljski sastanci sa skupinom „Zvjezdice“ i „Krijesnice“ te individualni razgovori 

o temama koje su zanimale roditelje. 

- Napravljena je nabava didaktičke opreme. 

- U planu je odlazak na izlet u Krašograd, 5. listopada. 

- Zamjenica gradonačelnika je u Ministarstvu obrazovanja razgovarala na temu programa 

predškole za djecu romske populacije. 

 

PETAR HRG 

- Završene su i poslane prijave na aktualne natječaje. 

- Inventura zajedničke imovine TZ Gorskog kotara. 

- S Geodetskim studijom obiđene su lokacije za postavu smeđe signalizacije. 

- Priprema za Dan jabuka. 

- Održani su sastanci u svezi promjene web stranice. Dobivene su ponude koje su iznimno velike. 

S Foto studijom „Magdalena“ provode se aktivnosti na vodiču Grada Delnica.  

 

IVA ŽAGAR 

- Istovar peleta u zgradi grada, čišćenje stepenica prema Lovačkom domu od pijeska, lišća, 

nanosa. 

- Planiranje zemlje na parkiralištu iza zgrada u Frankopanskoj ulici u Delnicama. 

- Redovna tjedna kontrola rada fontane. 

- Košnja „Damskog mosta“ i centralnog djela Parka kralja Tomislava. 

- Redovno održavanje javnih i zelenih površina, cvjetnih gredica, kamenjara, pražnjenje kanti za 

smeće. 

- Priprema financijskog plana za iduću godinu. 

- Napravljene su ponude za čišćenje okoliša oko doma u Radočaju, očekuje se njihovo očitovanje 

kao i očitovanje Doma zdravlja na ponudu za uređenje okoliša oko njihovog objekta. 

- Izrada faktura za javne i zelene površine. 

- Postava prometnih znakova kod Lidla uz konzultacije s autoškolom. 



 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Aktivnosti vezane uz izmjene i dopune Financijskog plana za ovu godinu i prijedlog 

Financijskog plana za iduću godinu. 

- Kontinuirana priprema za prelazak na novi računalni program. 

- E narudžba novih knjiga i uvođenje u katalog. 

- Zahtjevi za sredstva. 

- Odgođen je Centar kreativnog pisanja zbog nedovoljno prijavljenih sudionika. Isti je 

prolongiran za tjedan dana. 

- Suradnja s kolegicama knjižničarkama iz osnovnih škola s obzirom na program koji smo 

osmislili, a u kojem sudjeluju učenici – kviz, čitanje na glas, čitaonica priča, kreativna radionica. 

- Otkup Ministarstva: radi se o puno knjiga (200-300) koje Ministarstvo kulture kupi od 

nakladnika-izdavača i šalje ih u knjižnice. Radi se o građi koja nerado dolazi do korisnika 

(sociologija, filozofija, kritike, polemike, eseji), a najveći problem je pronaći mjesto za tu građu. 

- Knjižnica želi participirati u Delničkoj adventskoj bajci. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Polugodišnje izvršenje proračuna je poslano, rok je 15. 9. 2016. godine. 

- Aktivnosti vezane uz izmjene i dopune proračuna, te odluke o zaduživanju. 

- Gradski porezi. 

- Fond je proslijedio novac za vozilo Komunalca za koje smo dali suglasnost. 

- Danas će se održati sastanak s podzakupcem u poslovnom prostoru u Brodu na kupi. 

- Izrada tablice za sastanak u Udruzi gradova vezano uz članak 38. Zakona o regionalnom 

razvoju. 

- Unos očitanja brojila i praćenje natječaja EU. 

 

 

 

Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. ing. 

 

 

 

 

 


